
Referat af generalforsamling for Østre Parkvej, Ringsted 
 

Torsdag den 2/3-2023 kl. 19:30 i Ringsted Sportscenter. 

12 personer var tilstede, der repræsenterede følgende 12 husstande: 48, 98, 143, 165, 168, 170, 37, 73, 80, 

86, 96, 116. 

 

Pkt. 1: Valg af dirigent. 

De tilstedeværende på generalforsamlingen valgte Betina fra nr. 80. Betina kunne konstatere at 

generalforsamlingen var lovlig, da den var rettidigt varslet. Der var ingen indsigelser. 

 

Pkt. 2: Bestyrelsens beretning: 

Formand Balder afholdt på bestyrelsens vegne følgende beretning om det forløbne år: 

Fastelavn 2022 var en stor succes. Faktisk så stor, at der kun lige knap var nok fastelavnsboller, slik og 

drikkelse nok til alle. 

En stor rutsjebane blev indkøbt i slutningen af 2021. Bestyrelsen har i løbet af 2022 brugt en del energi på 

at sætte rutsjebanen op på legepladsen. Den er umiddelbart en stor succes. 

Der blev afholdt et mindre Sct. Hans arrangement end vanligt, da kun ca. halvdelen af bestyrelsen havde 

mulighed for at deltage. Så i stedet for de sædvanlige pølser blev der serveret is. 

Beretningen blev godkendt af forsamlingen. 

 

Pkt. 3: Aflæggelse af regnskab 2022. 

Kasseren Claus aflagde et regnskab med et resultat på 14.945 kr. og en balance med en formue på 37.239 

kr. Årsagen til overskuddet var tilbagebetaling fra ildsjælefonden på 15.000 kr. for rutsjebane på 

legepladsen. 

Grundejerforeningen har i 2022 haft 93 betalende medlemmer. 

Regnskabet blev godkendt af forsamlingen. 

 

Pkt. 4: Indkomne forslag. 

Bestyrelsen havde stillet forslag om, at bruge penge på opsætning af et nyt gyngestativ på legepladsen. I 

den forbindelse, vil bestyrelsen naturligvis søge fonde om midler, men beløbet kan nemt overstige 10.000 

kr. 



Forsamlingen gav bestyrelsen mandat til at fortsætte med projektet, men naturligvis med øje på at holde 

omkostningerne så lave som muligt. 

 

Pkt. 5: Budget 2023 og kontingent 2024. 

Claus fremlagde et budget med et forventet resultat for 2023 på -4.400 kr. Dette budget indeholdt dog ikke 

opsætning af gyngestativ. 

Budgettet blev godkendt.  

Bestyrelsen foreslog at fastholde kontingentet for 2024 på 175 kr. Dette blev vedtaget af forsamlingen. 

 

Pkt. 6: Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg for 2022 var Claus og Karina. De ønskede begge genvalg og blev begge genvalgt af forsamlingen. 

Bestyrelsen vil konstituere sig ved første bestyrelsesmøde jævnfør vedtægterne. 

 

Pkt. 7: Valg af suppleant. 

Martin fra nr. 165 og Malene fra nr. 73 stillede op og blev valgt af forsamlingen. 

 

Pkt. 8: Valg af revisorer. 

Jørgen Frandsen og Betina blev genvalgt som revisorer. 

 

Pkt. 9: Eventuelt. 

Forskellige emner så som medlemstal, byggereglement, kørsel på stier blev drøftet under eventuelt. 

 

Formanden og dirigenten takkede de tilstedeværende for fremmødet og lukkede generalforsamlingen. 

 

Refereret af Kristian Ulstrup Sivertsen 


